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Ad.10. Zakończenie. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek zakończył XII sesję Rady Miejskiej 

Borku Wlkp.  

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Roman Kręciołek 
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zakładzie energetycznym. Burmistrz obiecał, że osobiście zadzwoni do 

energetyki i wystosuje pismo w tej sprawie. 

 

Radny Michał Dopierała zaproponował rozwiązanie sprawy telefonizacji wsi 

Skokówko od strony gminy Jaraczewo. 

Jednak Przewodniczący Rady stwierdził, że gmina Jaraczewo, to inna strefa 

naliczania za rozmowy telefoniczne, być może sami mieszkańcy nie wyrażą 

zgody na takie przyłączenie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.9.Wolne głosy i wnioski.  

 

 W tym punkcie Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wpłynął wniosek 

Prezesa Chóru „Jutrzenka” z Borku Wlkp. – Kazimiery Szymczak w sprawie 

wyjaśnienia dofinansowania chóru. Następnie Przewodniczący Rady poprosił 

przewodniczącą Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego o zaplanowanie posiedzenia w tej 

sprawie. 

 

Następnie radny – Michał Dopierała przedstawił prośbę Rady  Miejsko – 

Gminnej Zrzeszenia LZS w Borku Wlkp. zwróconą do sołtysów o zgłaszanie 

drużyn piłki nożnej do rozgrywek gminnych. Przewidywany termin rozgrywek 5 

i 12 październik 2003 r.  

 

Kolejnym rozmówcą był sołtys wsi Siedmiorogów Drugi, który wnioskował o 

ustawienie tablicy miejscowości lub znaku ograniczenia prędkości do 60km/h w 

jego miejscowości. Zgłosił również wniosek o udrożnienie kanalizacji 

deszczowej. Dalej zwrócił uwagę na bardzo częste wyłączanie wody, bez 

wcześniejszego powiadomienia o tym fakcie. 

 

Wyjaśnień  dokonał Dyrektor Miejsko – Gminnego Zakładu Gospodarczego w 

Borku Wlkp.- Leszek Dajewski, twierdząc, że woda bez przyczyny nigdy nie 

jest wyłączana, tylko w przypadku awarii. Jeśli będą jakiekolwiek planowe 

wyłączenia wówczas odbiorcy wody będą o tym informowani. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek zapytał Burmistrza czy 

autoryzował wywiad w Panoramie Leszczyńskiej Nr 37 z dnia 4.09.br. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie autoryzował i nie zna tematu. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Regina Kot– 

Wiceprzewodnicząca Rady. 

Burmistrz poinformował, że przed zatwierdzeniem planu wszyscy 

mieszkańcy zostaną poinformowani celem wprowadzenia swoich uwag. 

Apelował do radnych oraz sołtysów o informowanie społeczeństwa o tym 

fakcie. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i  nikt nie był przeciwny. 

Uchwała Nr XII/  86 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

k) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek przedstawił projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Burmistrz wyjaśnił, że droga wskazana w projekcie uchwały prowadzi do 

jego posesji, stanowi również dojazd do ujęć wodociągowych. Jeśli zespół 

parkowo – pałacowy byłby w przyszłości przejęty czy wykupiony nie byłoby 

tam dojazdu, w związku z powyższym został przygotowany w/w projekt 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od  

głosowania i  nikt nie był przeciwny. 

Uchwała Nr XII/  87 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

W tym punkcie Burmistrz udzielił odpowiedzi na zgłoszoną interpelację. 

Wyjaśnił, że temat telefonizacji wsi Skokówko jest bardzo trudny. Gmina nie 

ma środków aby realizować taką inwestycję, zostanie wystosowane pismo do 

Telekomunikacji sprawie instalacji nowej linii telefonicznej. 

Natomiast w sprawie wymiany transformatora oraz linii energetycznej na 

odcinku 1000 m Rada Sołecka wsi Skokówko winna taki wniosek zgłosić w 
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h) zmiany uchwały Nr III/13/94 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 25 

sierpnia 1994 roku w sprawie powołania gminnej jednostki budżetowej 

oraz nadania statutu 

 

Regina Kot –Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i  nikt nie był przeciwny. 

Uchwała Nr XI/  84 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

i) zmiany uchwały Nr XXXIV/256/2002 Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

z dnia 30.04.2002 roku w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół nie 

wymienionych w art. 42 ust.3 Karty Nauczyciela oraz wymiaru godzin 

nauczycieli nauczających przedmiotów w różnym wymiarze godzin 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek przedstawił projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Radny – Michał Dopierała zapytał czy uchwała określa 20 godzin pracy 

psychologa we wszystkich szkołach.  

Kierownik Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Borku Wlkp. – 

Barbara Dajewska wyjaśniła, że uchwała określa wymiar czasu pracy 

psychologa, a nie czas zatrudnienia. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i  nikt nie był przeciwny (nieobecny radny – Mieczysław 

Dębowiak). 

Uchwała Nr XII/  85 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru miasta i gminy Borek Wlkp. 
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• Sekretarzowi Urzędu Miejskiego – Marii Matuszewskiej  

oraz kierowcom autobusów szkolnych – Zbigniewowi Kordus i Eugeniuszowi 

Walczak. 

 

Ad.8. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2003 roku. 

 

 Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek stwierdził, że radni w 

ustawowym trybie otrzymali powyższą informację. Następnie zapytał, czy rani 

mają jakieś uwagi do w/w sprawozdania. 

W tym temacie nikt głosu nie zajął.  

Informacja ta stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian budżetu i w budżecie miasta i gminy na rok 2003  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Marek Rożek przedstawił projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Następnie zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego projektu. 

 

Nikt w tej sprawie głosu nie zabrał. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i  nikt nie był przeciwny (nieobecny radny – Mieczysław 

Dębowiak). 

Uchwała Nr XII/  82 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

g) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

 

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek przedstawił projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i  nikt nie był przeciwny. 

Uchwała Nr XII/  83 / 2003 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady wnioskował, aby radny Powiatu Gostyńskiego 

– Janusz Sikora  sprawdził, czy planowana modernizacja ul. Konopnickiej w 

Borku Wlkp. będzie realizowana w bieżącym roku. 

Radny Powiatu – Janusz Sikora wyjaśnił, że o ile się orientuje na ul. 

Konopnickiej nie ma kanalizacji. 

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Burmistrz, twierdząc, że wskazana ulica jest  

drogą powiatowa i budowa kanalizacji deszczowej jest obowiązkiem powiatu, 

natomiast kanalizacja sanitarna, która leży w gestii gminy  nie jest planowana na 

tej drodze.  

Następnie wnioskował do Rady o rozpatrzenie tematu dofinansowania budowy 

chodników przy drogach wojewódzkich. Koszt budowy wynosi ok. 400.000,- zł, 

gmina winna partycypować w kosztach w wysokości 25%. 

Nikt więcej w tym temacie głosu nie zabrał. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

W/w sprawozdanie przedstawił Burmistrz – Marian Jańczak, stanowi ono 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę. 

 

Ad.7. Informacja Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego z przygotowania  placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego. 

 

 Powyższą informację przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Róża 

Jędrosz, stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni przyjęli przedstawioną informację. 

 

W tym punkcie również Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek podziękował 

za trud pracy społecznej Stanisławowi Deutschowi. 

Następnie Przewodniczący Rady oraz Burmistrz wręczyli podziękowania za 

zorganizowanie letniego wypoczynku dla: 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Borku Wlkp. – Bożenie Przybylak 

• Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Wycisłowie – Januszowi Sikorze 

• Dyrektorowi Zespołu Szkół Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w 

Zimnowodzie – Janowi Wachowskiemu 

• Dyrektorowi Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Krzysztofowi Basce 

• Dyrektor Biblioteki Publicznej w Borku Wlkp. – Urszuli Janowskiej 

• Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. – Elżbiecie 

Borysiak 

• Nauczycielce Szkoły Podstawowej w Borku Wlkp.- Reginie Kot 
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d) zmiany uchwały Nr XXXIV/256/2002 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 

30.04.2002 roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół nie wymienionych w art. 42 ust.3 

Karty Nauczyciela oraz wymiaru godzin nauczycieli nauczających 

przedmiotów w różnym wymiarze godzin 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru miasta i gminy Borek Wlkp. 

f) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Zakończenie 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady  zapytał, czy radni maja uwagi do 

przedstawionego porządku. 

Nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

 

Następnie prosił o przegłosowanie porządku obrad. 

 

Za przyjęciem  proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

W związku z powyższym  porządek sesji został przyjęty. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady. 

 

Przewodniczącego Rady – Roman Kręciołek stwierdził, że radni mieli 

możliwość zapoznania się z treścią protokołu przed sesją, w związku, z czym 

prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania . 

 

Ad.4. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Wpłynęła  interpelacja radnego Michała Dopierały dotycząca wymiany 

transformatora we wsi Skokówko oraz linii energetycznej na odcinku 1000 m. 

W interpelacji zawarte jest również pytanie dotyczące telefonizacji tej wsi. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Powyższe sprawozdanie złożył radny powiatu – Janusz Sikora, stanowi 

ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Protokół  Nr XII/2003  

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 19 września 2003 roku 
w godz. od 1600 do 1800 

 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych) – lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Radny – Mariusz Wasielewski zrezygnował z wykonywania mandatu radnego. 

Nieobecny radny Andrzej Kubiak. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Borku Wlkp., Skarbnik Gminy, 

Sekretarz Gminy, kierownicy jednostek podporządkowanych, dyrektorzy szkół  

i przedszkoli, radni powiatowi,  sołtysi oraz mieszkańcy miasta  - lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 
 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady. 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

7. Informacja Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego z przygotowania  placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego. 

8. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2003 roku. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na rok 2003 

b) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków 

c) zmiany uchwały Nr III/13/94 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 25 sierpnia 

1994 roku w sprawie powołania gminnej jednostki budżetowej oraz nadania 

statutu 


